
   
 

 

 
Protokół nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej Rady Miasta Płocka, 

które odbyło się 24 czerwca 2024 roku 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.30 

Posiedzenie zakończyło się o godz. 16.08 

 

Stan członków Komisji Gospodarki Komunalnej – 8 

Obecnych – 6  

 

Lista obecności członków komisji stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Spotkaniu przewodniczyła Pani Anna Derlukiewicz – Przewodnicząca Komisji 

Gospodarki Komunalnej. 

 

1. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 20 marca 2024 roku. 

3. Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego realizacji za 

2023 rok. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej od sierpnia do grudnia 2024 roku. 

5. Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka w następujących 

sprawach: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 (druk 

nr 73),  

2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk nr 74), 

3) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty lub 

rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych o charakterze 

cywilnoprawnym i niepodatkowych należności budżetowych o charakterze 

publicznoprawnym, przypadających Gminie-Miasto Płock lub jej jednostkom 

organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis i pomocy publicznej  

w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc de minimis lub pomoc 

publiczną oraz wskazania organów i osób do tego uprawnionych (druk nr 67), 

4) zmiany uchwały Nr 877/L/2023 Rady Miasta Płocka z dnia 26 stycznia 2023 roku 

dotyczącej górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz górnych 

stawek opłat za opróżnianie zbiorników bezodpływowych oraz osadników  

w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych 

(druk nr 61a), 

5) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się  

w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 63), 

6) zmiany Uchwały Nr 612/XXXV/2017 Rady Miasta Płocka z dnia 29 sierpnia 2017 r. 

ustanawiającej na pierwszym podobszarze rewitalizacji miasta Płocka Specjalną Strefę 

Rewitalizacji (druk nr 64), 
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7) dokonania oceny stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69), 

8) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do 

grudnia 2024 roku (druk nr 70), 

9) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia do grudnia 

2024 roku (druk nr 71). 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia. 

 

Obrady rozpoczęła Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki 

Komunalnej, która powiedziała: „Dzień dobry. Witam Państwa bardzo serdecznie na 

dzisiejszym posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej. Witam serdecznie Pana 

wiceprezydenta – Pana Piotra Dyśkiewicza. Witam przedstawicieli, kierowników i dyrektorów 

wydziałów merytorycznych Urzędu Miasta Płocka. Witam również przedstawiciela Państwowej 

Straży Pożarnej. Witam Państwa radnych. Witam bardzo serdecznie Pana skarbnika i Panią 

dyrektor, którzy właśnie do nas dołączają. I witam oczywiście wszystkich mieszkańców, 

którzy nas słuchają. I zanim przejdziemy do omawiania naszego przebiegu dzisiejszego 

obrad, posiedzenia proponuję, abyśmy sprawdzili swoją listę obecności. Właśnie dwóch 

radnych ma problem: Pan radny Paweł Jasion i Pan radny Emil Brzeszcz. Tak? Dobrze? To Pan 

Emil Brzeszcz ma problem. Bardzo proszę. Tak? Dziękuję bardzo.” 

 

Wynik głosowania (sprawdzenie obecności): 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej stwierdziła 

kworum. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Teraz na początku posiedzenia kolejny punkt… Przejdziemy do przyjęcia 

porządku obrad. I kto z Państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego porządku 

obrad? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (przyjęcie porządku obrad): 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt. Ja witam serdecznie również Pana zastępcę prezydenta – 

Pana Artura Zielińskiego, który dołączył. Witamy serdecznie. Kolejny punkt.” 

 

Ad pkt. 2 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej z 20 marca  

2024 roku. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo macie pytania do tego protokołu? Jeśli nie ma pytań, proponuję przejdźmy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem tego właśnie protokołu? Bardzo 

proszę.” 
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Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Protokół nr 69/2024 z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej został przyjęty.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

Ad pkt. 3 

Raport z wykonania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025 i efektów jego 

realizacji za 2023 rok. 

 

Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo macie pytania do tego materiału? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, proponuję 

przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią materiału?” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Materiał został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

Ad pkt. 4 

Przyjęcie planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej od sierpnia do grudnia  

2024 roku. 

 

Projekt planu pracy stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Państwo mieliście ten plan dołączony, mogliście również wnioskować o zmiany. Tutaj 

dziękuję bardzo osobom, które też zaproponowały swoje tematy. One zostały oczywiście 

uwzględnione. I czy Państwo macie jeszcze pytania do tego planu? Bardzo proszę. Jeśli nie 

ma pytań, poddaję pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem planu pracy, 

kto jest przeciw, ewentualnie wstrzymał się? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Plan pracy został przyjęty i stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 
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Ad pkt. 5 

Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta Płocka  

w następujących sprawach:  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej 

zaproponowała, aby projekty uchwał na drukach nr 73 i 74 omówić wspólnie. Radni wyrazili 

zgodę. 

 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płock na lata 2024-2050 

(druk nr 73) i 2) zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Płocka na rok 2024 (druk 

nr 74) 

 

Projekt uchwały na druku nr 73 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Projekt uchwały na druku nr 74 stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Może zanim zaczniemy zadawać pytania poprosiłabym Pana skarbnika o takie krótkie 

wprowadzenie. Bardzo proszę.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Dzień dobry. Witam Państwa. 

A więc tak w skrócie. W przedstawionych uchwałach proponujemy zwiększenie dochodów  

i wydatków o 3 miliony 959 tysięcy złotych, w tym dochody bieżące rosną o 2 miliony  

58 tysięcy, a majątkowe 1 milion 901 tysięcy. Wydatki bieżące rosną o 3 miliony 332 tysiące, 

natomiast majątkowe o 626 tysięcy. Największe proponowane zmiany takie jednostkowe 

dotyczą zwiększenia dochodów z tytułu partycypacji w kosztach remontu sięgacza ulicy 

Miodowej przez jednego z deweloperów. To jest 122 tysiące. Zwiększenie dochodów  

o 1 milion 870 tysięcy z tytułu sprzedaży nieruchomości. Zwiększenie dochodów  

o 609 tysięcy oraz wydatków o 461 tysięcy przez Zarząd Budynków Komunalnych. 

Zwiększenie dochodów w MZD o 142 tysiące. Zwiększenie dochodów z opłat za użytkowanie 

wieczyste o 150 tysięcy. Zwiększenie dochodów o 116 tysięcy z tytułu wpływu opłat za pobyt 

osób z innych powiatów w naszym DPS-ie. Niestety również w drugą stronę musimy 

zwiększyć wydatki za płocczan przebywających w DPS-ach z innych powiatów i to jest kwota 

znacznie większa – 2,4 miliona złotych. Zwiększenie dochodów o 300 tysięcy złotych z tytułu 

opłat komunikacyjnych. Zwiększenie dochodów o 294 tysiące z najmu pomieszczeń  

w budynkach oświatowych i jednocześnie zwiększenie wydatków w tych placówkach o 265 

tysięcy. Zmniejszenie wydatków w tym roku, co będzie skutkowało zwiększeniem wydatków 

w 2025, na nasadzenia zieleni – 1 milion 305 tysięcy i na parki kieszonkowe 100 tysięcy. 

Związane to jest z faktem, że jakby z doświadczenia wiemy, że te nasadzenia jesienne 

odbywają się w zasadzie głównie przełom października, ale głównie listopad i odbiory ich są  

w grudniu, więc płatności są przenoszone na styczeń. W związku z tym te środki w tej chwili 

już WKŚ chce przesunąć na rok następny. Zmniejszenie wydatków na dostosowanie 

budynków urzędu do wymogów ochrony przeciwpożarowej o 130 tysięcy. Zmniejszenie 

wydatków o 330 tysięcy na dokumentację przebudowy ulicy Bartoszewskiego. To znowu jest 

związane ze wstrzymaniem prac nad tą dokumentacją w związku z pracami trwającymi 

przyłączenia S10 do miasta, właśnie do obwodnicy tutaj gdzieś niedaleko rond przy 

Budmacie. W związku z tym nie ma sensu robić projektu, który potem może być niezgodny  

z tym co zaprojektuje Generalna Dyrekcja. S10 jakby dopiero po tym projekcie, wtedy 

będziemy mogli projektować, doprojektowywać te dodatkowe uliczki wzdłuż Bartoszewskiego. 

Zwiększenie wydatków o 670 tysięcy na utrzymanie sieci i kanalizacji deszczowej, w tym  

400 tysięcy opłaty dla Wód Polskich. Zwiększenie wydatków o 500 tysięcy na dotację dla 

Muniserwisu na zakup samochodu ciężarowego do 2,5 tony. Zwiększenie wydatków  

o 330 tysięcy na przebudowę ulicy Chopina. Są to prace dodatkowe związane ze zmianą 

geometrii na skrzyżowaniu z ulicą Dworcową. Zwiększenie wydatków o 500 tysięcy na 

zadaniu Rowerem przez Góry. To dotyczy – jak Państwo wiedzą – ścieżki rowerowej  

w Górach. Wprowadzenie zadania modernizacji alejek na terenie Parku Północnego z kwotą 

wydatków 100 tysięcy złotych. Zwiększenie wydatków o 120 tysięcy na promocję podczas 
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Mistrzostw Świata w Tańcu Towarzyskim oraz Międzynarodowego Turnieju Tańca. Zwiększenie 

wydatków o 250 tysięcy na zakup samochodu. Zwiększenie wydatków na zakup 

nieruchomości o 693 tysiące; dotyczy to nieruchomości przy ulicy Szkolnej, to nad czym 

Państwo głosowali na poprzedniej sesji. I zwiększenie wydatków o 117 tysięcy na remont 

pomieszczeń i wymianę sprzętu AGD po zalaniu piwnicy po tej nawałnicy, która miała miejsce 

w Płocku w przedszkolu nr 33. To takie największe zmiany. Jeśli jakieś pytania to postaramy 

się odpowiedzieć.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo, Panie skarbniku. Czy Państwo radni macie pytania do tego materiału? 

Bardzo proszę. Bardzo proszę, Panie przewodniczący.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dzień dobry 

Państwu. Właściwie na ostatnie pytanie, które chciałem zadać przed chwilką prawie  

że odpowiedział Pan skarbnik. Chciałem właśnie dopytać o które przedszkole chodzi. 

Natomiast proszę mi powiedzieć czy to przedszkole nie było ubezpieczone?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Było. I to zostało zgłoszone 

do ubezpieczyciela, natomiast na razie bierzemy to z własnych środków, w momencie kiedy 

uzyskamy środki od ubezpieczyciela wpłyną one na dochody.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „33 to jest 

któreś z tych na Podolszycach? Które to jest 33?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Padlewskiego.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dobrze, 

dziękuję. I jeszcze jedno pytanie. Strona 16. Zaintrygowało mnie odszkodowanie z tytułu 

zalania fontanny Afrodyty. Ze dwa słowa na ten temat gdyby ktoś powiedział.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Z tego co kojarzę tam były 

zalane chyba pompy i nastąpiła awaria. W związku z tym wystąpiliśmy do ubezpieczyciela 

również o zwrot.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „I to również 

w czasie tej większej ulewy ostatnio…?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak. Tak jest.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „… trzy 

tygodnie temu?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję 

bardzo.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma pytań… Przepraszam, przepraszam. Jeszcze Pan radny Tomasz 

Korga. Bardzo proszę.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Mam pytanko w związku z zakupem tego samochodu. 

Może coś więcej, jakieś szczegóły: dla kogo, czy będzie jakiś przetarg.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Tak, będzie oczywiście 

postępowanie. Jest to do urzędu dla Pana prezydenta. Zakładamy samochód taki jakiś… na 

pewno żeby był też półelektryczny przynajmniej, tak żeby można było go wykorzystywać 
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również zgodnie z nowymi przepisami, ekologicznie.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Bardzo dobrze. A druga sprawa: organizacja 

Mistrzostw Świata w Tańcu Artystycznym. Co to za wydarzenie artystyczne.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To nie wiem, powiem 

prawdę…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dlatego pytam.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „… poza tym, że odbędą się 

mistrzostwa świata i będziemy się promować…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „To tak bardzo dumnie brzmi: mistrzostwa świata, 

taniec artystyczny. Jakieś szczegóły.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Myślę, że odpowiemy. Nie 

widzę tutaj Edyty, żeby odpowiedziała, więc poprosimy Edytę o bardziej szczegółowe 

wyjaśnienie.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Bardzo proszę. Dziękuję.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Ja mam teraz pytanie. Bo jeżeli padła kwestia samochodu to mam pytanie co będzie ze 

starym, czy będzie wystawiony na sprzedaż czy zostanie jeszcze w użytku tutaj urzędu 

miasta. Bo myślę, że jeden samochód to jest za mało, bo nieraz z może zastępcy chcą 

skorzystać, a ośmioletni to jeszcze samochód, który może jeszcze przez kilka lat posłużyć 

tutaj do pewnych działań, czynności.” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „Znaczy, zostanie pewnie 

oceniony jego stan techniczny, ponieważ wymieniamy go przede wszystkim dlatego, że dość 

często się psuje i musimy wiele rzeczy wymieniać i dokładać do niego. Natomiast na pewno 

będziemy na to patrzeć nawet czy z punktu widzenia naszego czy jakiś jednostek, żeby go 

ewentualnie wykorzystać jeśli tylko będzie to możliwe.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Właśnie, bo jeszcze szkoda jest kilkuletniego samochodu się pozbywać, 

właśnie gdzieś nawet jednostki… A jeszcze mam pytanie: a ile jest w ogóle tutaj samochodów 

do takiej dyspozycji?” 

 

Pan Wojciech Ostrowski Skarbnik Miasta Płocka powiedział: „To znaczy tak naprawdę 

osobowy jest – poza Pana prezydenta samochodem – jest jeden i bus również jeden.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy proszę do głosowania. I najpierw 

będziemy głosować za zmianą Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Płocka na lata 

2024-2050 pomieszczony na druku 73. Kto z Państwa radnych jest za wprowadzeniem tej 

zmiany? Bardzo proszę. Poproszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania (projekt na druku nr 73): 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt dotyczy zmiany Uchwały Budżetowej Miasta Płocka na rok 

2024 pomieszczony na druku numer 74. I kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 74? Bardzo proszę. Poproszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania (projekt na druku nr 74): 

5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

1 głos – wstrzymujący się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kolejny punkt.” 

 

3) szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminu zapłaty 

lub rozkładania na raty spłaty oraz niedochodzenia należności pieniężnych  

o charakterze cywilnoprawnym i niepodatkowych należności budżetowych  

o charakterze publicznoprawnym, przypadających Gminie-Miasto Płock lub jej 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy de minimis  

i pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc  

de minimis lub pomoc publiczną oraz wskazania organów i osób do tego 

uprawnionych (druk nr 67) 

 

Projekt uchwały na druku nr 67 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, 

proponuję przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 67? Bardzo proszę. Poproszę o wynik.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

4) zmiany uchwały Nr 877/L/2023 Rady Miasta Płocka z dnia 26 stycznia  

2023 roku dotyczącej górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości, którzy nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi na rzecz gminy za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz górnych stawek opłat za opróżnianie zbiorników 

bezodpływowych oraz osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 

ścieków i transportu nieczystości ciekłych (druk nr 61a) 

 

Projekt uchwały na druku nr 61a stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni do tego punktu macie pytania? Bardzo proszę. Bardzo proszę, Panie 

przewodniczący.” 
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Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Pytanie 

techniczne: czym różni się druk 61a od 61? Początkowo mieliśmy projekt na 61, a teraz 61a. 

Mówiąc szczerze nie wyłapałem różnicy. Gdyby ktoś mógł dwa zdania powiedzieć na ten 

temat.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Bardzo proszę. Bardzo proszę. Pan prezydent udzieli odpowiedzi. Zapraszamy.” 

 

Pan Piotr Dyśkiewicz Zastępca Prezydenta Miasta Płocka ds. Komunalnych powiedział: 

„Panie Przewodniczący, chodzi o literówkę. W jednym słowie, bodajże odbierania tam 

mieliśmy…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękujemy bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy proszę do głosowania.  

Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały pomieszczonej na druku 

numer 61a? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

5) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub 

znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków (druk nr 63) 

 

Projekt uchwały na druku nr 63 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, proszę 

przejdźmy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

na druku numer 63? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

6) zmiany Uchwały Nr 612/XXXV/2017 Rady Miasta Płocka z dnia 29 sierpnia 2017 

r. ustanawiającej na pierwszym podobszarze rewitalizacji miasta Płocka Specjalną 

Strefę Rewitalizacji (druk nr 64) 

 

Projekt uchwały na druku nr 64 stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czy Państwo radni do tego punktu mają pytania? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, poddaję ten 

punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 
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pomieszczoną na druku numer 64? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

7) dokonania oceny stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego miasta Płocka (druk nr 69) 

 

Projekt uchwały na druku nr 69 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Bardzo proszę, jeśli ktoś z Państwa radnych ma pytania to bardzo proszę. Bardzo proszę, 

Panie przewodniczący.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Szanowni 

Państwo, mam taką prośbę do autorów tego dokumentu. W punkcie 2… Na drugiej stronie – 

przepraszam – gdy opisujemy stan bezpieczeństwa przeciwpożarowego Gminy-Miasto Płock 

zaczynamy od podpunktu 1: charakterystyka zagrożeń. I na końcu tego podpunktu słusznie, 

o co zabiegaliśmy wielokrotnie i bardzo dobrze, że pojawia się zapis o zagrożeniach, które 

wynikają ze słabej infrastruktury komunikacyjnej drogowej naszego miasta, to jest pierwszy 

akapit na stronie numer 3, dziękuję bardzo że ten akapit się znalazł, natomiast uważam, że 

jeszcze przy tym zapisie powinniśmy również jedno albo dwa zdanie napisać bardzo podobne 

dotyczące słabości infrastruktury kolejowej. Jak wszyscy wiemy, transport substancji 

niebezpiecznych koleją przebiega przez centrum miasta, przez zagęszczone osiedla. Dobrze 

gdyby w tym dokumencie – który mam nadzieję trafia i zapewne trafi również wyżej, być 

może do Pana wojewody, być może do jakiś czynników, które mają wpływ na to, żeby ten 

stan uległ zmianie – dobrze gdybyśmy zasygnalizowali. Jeśli my tego nie zasygnalizujemy 

nikt tego nie zrobi. Na pewno nikt poza Płockiem nie będzie się przejmował słabością  

i zagrożeniami naszej infrastruktury w naszym mieście. Bardzo proszę, żeby jeśli tylko się 

uda z jedno zdanie podobne do tego zdania, które dotyczy zagrożeń wynikających z dróg, 

podobnie odnoszące się zdanie dotyczące infrastruktury kolejowej żeby się znalazło.  

Strona 3. Dziękuję bardzo.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję również…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja nie proszę 

o to teraz. Nie proszę o to teraz. Prośba, żeby na spokojnie przed sesją w formie ustnej 

autopoprawki nawet to wnieść.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze, jest tutaj Pan dyrektor wydziału. Kiwa, że będzie, więc będzie, ale jest też 

przedstawiciel Państwowej Straży Pożarnej, więc na pewno znajdzie się ten zapis. Dziękuję 

bardzo. Jeśli nie ma więcej pytań…” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Są, są.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Przepraszam, bo ja tutaj nie widzę…” 
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Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Nie zauważa mnie Pani przewodnicząca.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Nie. Przepraszam, bo ja po prostu tutaj na ekranie mi się nie wyświetla, na moim tablecie 

też nie, a tutaj mi zasłania też ta kamera z tym pojemniczkiem. Bardzo proszę i przepraszam 

najmocniej.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Nic się nie stało.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Pan radny Tomasz Korga bardzo proszę.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Proszę Państwa, po zapoznaniu z tym materiałem to 

z tego wynika, że stan bezpieczeństwa pożarowego jest jakby ogarnięty – mówiąc tak 

kolokwialnie – czyli jest optymalny. Gorzej jest ze stanem powodziowym. Mam taki wniosek 

do Pani przewodniczącej. Chodzi o to oczyszczenie, bagrowanie Wisły. Może byśmy jako 

komisja wystąpili do Pana prezydenta z prośbą o to, żeby ta nasza działalność jeżeli chodzi  

o przynaglanie czy też o prośbę, żeby tych prac było wykonywanych jak najwięcej, była 

bardziej intensywna. Taka moja sugestia do członków…” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Nie mam nic przeciwko, tylko Panie radny proszę to złożyć jako wniosek na piśmie, dobrze?” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „Dobrze. Dobrze.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„To bardzo poproszę. Jeśli nie ma więcej pytań, przejdźmy proszę do głosowania. A, musimy 

przegłosować wniosek, tak? To jeszcze proszę… przepraszam… poproszę o chwilkę.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział: „[głos z sali niezrozumiały]” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dobrze, to ustalamy, że wniosek będzie na kolejnej komisji złożony. Dziękuję bardzo. Więc 

jednak poddaję ten punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią 

projektu uchwały pomieszczoną na druku numer 69? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

8) przyjęcia planów pracy stałych Komisji Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia 

do grudnia 2024 roku (druk nr 70) 

 

Projekt uchwały na druku nr 70 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dzisiaj będziemy opiniować tylko druk, ponieważ nie ma jeszcze przyjętych wszystkich 

planów, a całość uchwały będą Państwo radni głosować na sesji Rady Miasta Płocka  

w czwartek. I czy tutaj macie Państwo uwagi co do tego druku? Bardzo proszę. Jeśli nie ma, 

poddaję punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu 

uchwały pomieszczoną na druku 70? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 
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Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt.” 

 

9) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Płocka na okres od sierpnia  

do grudnia 2024 roku (druk nr 71). 

 

Projekt uchwały na druku nr 71 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„I czy Państwo macie pytania do tego punktu? Bardzo proszę. Jeśli nie ma pytań, poddaję 

punkt pod głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią projektu uchwały 

pomieszczoną na druku 71? Bardzo proszę.” 

 

Wynik głosowania: 

6 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie.  

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kolejny punkt są to sprawy różne.” 

 

Ad pkt. 6 

Sprawy różne. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Wpłynęło do nas 10 wniosków do zaopiniowania od zastępcy prezydenta Pana Piotra 

Dyśkiewicza o przyznanie mieszkań. I z uwagi na to, że jest ochrona danych osobowych nie 

będziemy tutaj wymieniać imiennie, po nazwisku też osób ani lokalami, będziemy się 

posługiwać numerami mieszkań tak mieliście Państwo przygotowany materiał i mogliście się  

z nim zapoznać. Więc kto z Państwa radnych… Właściwie, czy są może jakieś pytania do 

któregoś z tych wniosków, bo jest ich 10? Dobrze, ja mam do jednego. Numer 4. Ponieważ 

nie wiem czy to jest niespójność czy ci Państwo w dwóch różnych lokalach mieszkają, 

czytając tutaj tą informację. Chodzi mi o mieszkanie nr 4. Nie wiem, bo może…” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „[głos z sali niezrozumiały].” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„A to ja służę tutaj pomocą. Pani kierownik, jeśli można podejść.” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „[głos z sali niezrozumiały].” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Pomyłka? Czyli jakie to będzie?” 
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Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „[głos z sali niezrozumiały].” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Czyli tam…” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „[głos z sali niezrozumiały].” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„To w tej sytuacji jak to mamy, Pani Małgosiu? Jak mamy to rozpatrywać?” 

 

[Głosy z sali niezrozumiałe] 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„A mogę Panią prosić na chwilkę?’ 

 

[Głosy z sali niezrozumiałe] 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Tak, mieszkanie numer 4.” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „(*) …” 

 

[Głosy z sali niezrozumiałe] 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „(*).” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„(*). Poproszę Panie przewodniczący.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja może… 

Ponieważ jest to pierwsza komisja w tej kadencji, na której radni opiniują mieszkania. Ja bym 

prosił może Panią kierownik albo kogoś z Państwa z obszaru nadzorującego w kilku zdaniach 

przypomnienie, zwłaszcza zakomunikowanie nowym radnym, którzy są w naszej komisji  

– a są takie osoby – dlaczego tego typu wnioski trafiają na komisję i z czego to wynika i jak 

wygląda procedura.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Poprosimy Panią kierownik do mównicy. Zapraszam.” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „Wśród tych 10 wniosków, 

które skierowaliśmy na komisję w większości to są przedłużenia najmu. W momencie jeżeli… 

Akurat w tych przypadkach prosimy o przedłużenie Państwa z uwagi na przekroczenie na 

przykład metrażu. Jeżeli ten metraż nie jest zgodny z tym co znajduje się w naszej uchwale – 

to są przekroczenia typu dwóch metrów na osobę – zwracamy się z prośbą o możliwość 

przedłużenia kolejnej umowy. Z czego to wynika? Często bywało tak, że przydziały tych 

mieszkań były na przykład dla większej ilości osób, po jakimś czasie zostawały 2-3 osoby  

i ten metraż po prostu przekracza te wytyczne, które znajdują się w uchwale. Co do 

przyśpieszeń przydziałów mieszkań, trudno tu w kilku słowach tak wyjaśnić. Natomiast każda 

ta sytuacja, którą kierujemy na komisję, jest inna. Są to osoby znajdujące się na listach osób 

oczekujących na przydział lokalu, natomiast są to sytuacje wyjątkowe, które nie zawsze mają 

przełożenie na punkty, które są podstawą tutaj liczenia zgodnie z naszym regulaminem. 

Staramy się w tych pismach kierowanych do Państwa radnych wyjaśnić dlaczego kierujemy 
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daną sprawę na komisję i tak naprawdę trudno tutaj te nowe przydziały tak ogólnie jakby 

tutaj powiedzieć, bo – tak jak powiedziałam – każdy z tych przydziałów jest w sposób 

indywidualny traktowany. Więc może jakieś konkretne…” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „To może 

jeszcze dopytam. Ile, jak duża jest lista osób oczekujących na mieszkanie, którzy składali do 

urzędu miasta wniosek o mieszkanie zgodnie z procedurą uchwaloną w formie uchwały rady 

miasta?” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „Mamy listy osób 

oczekujących na mieszkanie z najmem socjalnym. Ich jest corocznie około 300 wniosków. 

Mamy listę osób oczekujących na mieszkania na czas z najmem nieokreślonym. Jest ich około 

200. Do tego mamy osoby oczekujące z tytułu wyłączenia budynku z użytkowania. To są już 

spoza listy, czyli lokale zamienne lub przydział innych lokali z najmem socjalnym oraz wyroki. 

Na dzisiejszej komisji są to… część wniosków jest to właśnie przydział poza kolejnością  

z tytułu – tak jak napisaliśmy tam w tych pismach – z różnych przyczyn oraz przedłużenia. 

Są to przede wszystkim przedłużenia najmu lokali socjalnych z uwagi na przekroczenie tych 

norm metrażowych.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Ja pozwolę 

sobie tylko jednym zdaniem jakby podsumować. Mamy listę corocznie… ranking imienny 

potencjalnych najemców na podstawie wniosków, które złożyli. Ten ranking liczy kilkaset 

pozycji. Natomiast to co rozpatrujemy na komisji to są nadzwyczajne sytuacje osób, które 

nie są w pierwszej kolejności do przydziału miejsc, gdzieś tam ich pozycja w tym rankingu 

jest niższa, natomiast na podstawie jakiś nadzwyczajnych sytuacji jest wniosek do radnych, 

żebyśmy zgodnie z taką możliwością zapisaną w uchwale ścieżkę przyspieszającą dla tych 

osób zrobili.” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „Przed Państwem radnym 

jeszcze jest konieczna opinia miejskiego ośrodka pomocy społecznej, który poprzez 

sprawdzenie sytuacji rodziny przedstawia taką opinię, która – aby wniosek był skierowany na 

Komisję Gospodarki Komunalnej – musi być pozytywna.” 

 

Pan radny Artur Jaroszewski Przewodniczący Rady Miasta Płocka powiedział: „Dziękuję.” 

 

Pan radny Tomasz Korga powiedział [z sali]: „Waga problemu przesuwa tą osobę wyżej  

i przynosi ją do nas.” 

 

Pani Joanna Lewandowska Kierownik Referatu Rozdysponowywania Nieruchomości  

w Wydziale Zarządzania Nieruchomościami Gminy powiedziała: „Tak, dokładnie.” 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękujemy bardzo za wyjaśnienie. Jeśli nie ma już więcej pytań, poddaję wnioski pod 

głosowanie. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 1? Bardzo proszę o zagłosowanie. Ja mam jakiś problem techniczny, 

przepraszam. Teraz już dobrze.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 
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przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania numer 2? 

Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 3? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania 

numer 4? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania numer 5? 

Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie mieszkania 

numer 6? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuje bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 7? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 8? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 9? Proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 
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Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo. Kto z Państwa radnych jest za pozytywną opinią wniosku o przyznanie 

mieszkania numer 10? Bardzo proszę o zagłosowanie.” 

 

Wynik głosowania (mieszkanie dla (*)): 
5 głosów – za 

0 głosów – przeciw 

0 głosów – wstrzymujących się. 

 

Wniosek został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Pismo od Zastępcy Prezydenta ds. Komunalnych Pana Piotra Dyśkiewicza w sprawie 

przyznania mieszkania dla (*) stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

Pani radna Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała: 

„Dziękuję bardzo.” 

 

Raport ze wszystkich głosowań stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad pkt. 10 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Pani Anna Derlukiewicz Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej powiedziała:  

„I na tym, proszę Państwa, kończę dzisiejsze posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej. 

Dziękuję bardzo za przybycie. Wszystkiego dobrego.” 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Gospodarki Komunalnej  

/-/ Anna Derlukiewicz 

Protokołowała: 

/-/ Małgorzata Danieluk 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

(*) – usunięto dane osobowe na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 6 września 2001 roku o 

dostępie do informacji publicznej (t.j. Dz.U. z 2022 r. poz. 902) 


